
Tour Code: JFJ

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Beppu Sea Hell
别府海地狱

Beppu Sea Hell
别府海地狱

Kiyomizu Temple
京都清水寺

Kiyomizu Temple
京都清水寺

 Yutoku Inari Shrine
祐德稻荷神社

 Yutoku Inari Shrine
祐德稻荷神社

Yanagawa Cruise
柳州游船

Yanagawa Cruise
柳州游船

Japan
日本

6D4N
九州+大阪（别府/佐贺/京都）

KYUSHU+OSAKA
(BEPPU/ SAGA/ KYOTO)



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 
 
 

D3
KITAKYUSHU b BEPPU
b SAGA (B/L/D)

** Arrival at Shin-Moji Port **
 Beppu Sea Hell
 YUFUIN - Kinrinko Lake
 Yufuin Floral Village

D4 SAGA (B/L/D)

 Yūtoku Inari Shrine
 Japanese Sake Tasting
 Yanagawa Canal (Boat Ride)

D5 SAGA r KYOTO b OSAKA
(B/L/-)

** Experience Shinkansen
 (Hakata   Kyoto) **
 Arashiyama
 Kiyomizu Temple 
 Rinku Premium Outlets

D6 OSAKA a DEPARTURE
(B/MOB)

D1 DEPARTURE a OSAKA

 Osaka Castle (Photo Stop)
 Dotonbori
 Shinsaibashi 
 Osaka Port **Depart to Kitakyushu by ferry**

D2
ARRIVAL OSAKA A 
KITAKYUSHU (MOB/-/D)

SCHEDULE
OSAKA
 Osaka Castle (Photo Stop) - It is a symbol of Osaka, encompassing 

thirteen buildings that have been designated as Important Cultural Properties 
by the Japanese government.

 Dotonbori - is a bustling entertainment and shopping district in Osaka, Japan, 
known for its vibrant nightlife, iconic food scene, and lively atmosphere.

 Shinsaibashi - A bustling shopping street filled with interesting shops and 
restaurants.

BEPPU

 Yufuin Floral Village - is a mini-theme park that reproduces the cityscape 
of the Cotswolds region of "England", which was also used as a filming location 
for "Harry Potter". The English garden-style facility is filled with colorful and 
beautiful flowers every season, delivering new fun and healing that is a little 
different from the conventional image of "Yufuin"

 YUFUIN-Kinrinko Lake - is a picturesque lake located in Yufuin, a scenic 
hot spring town in Oita Prefecture, Japan. The temperature difference makes 
the lake hot and steamy. It is especially obvoius in the morning, the misty 
mountains and waters are so fascinating with the literati.

 Beppu Sea Hell - is one of the eight "hells" or hot springs in Beppu, a city 
located in Oita Prefecture, Japan. Is an especially beautiful cobalt blue, and it is 
rare even amongst Japanese hot springs to see this color. The reason for this 
spectacular cobalt blue color is the naturally high levels of iron sulfate in the 
water.

KYOTO
 Kiyomizu Temple - is renowned for its construction which uses no nails to 

support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old 
lane lined with pottery shops lead up to this famous temple.

 Arashiyama - is a popular destination for both Japanese and international 
tourists seeking to experience Kyoto's natural beauty, cultural heritage, and 
tranquil atmosphere. Whether strolling through bamboo groves, visiting historic 
temples or enjoying scenic train rides, Arashiyama offers a memorable and 
enriching travel experience in Kyoto.

SAGA
 Yanagawa Canal (Boat Ride) - is a popular tourist activity in Yanagawa 

City. Yanagawa City is famous for its ancient canal network and romantic water 
village style, attracting many tourists to experience a leisurely river boat trip.

 Yūtoku Inari Shrine - it is considered one of Japan’s top three shrines 
dedicated to Inari alongside Fushimi Inari Shrine in Kyoto and Yoyokawa Inari 
Shrine in Aichi Prefecture. One of Shinto’s most popular deities, Inari is 
associated with rice, prosperity and foxes.

Dotonbori
道顿崛

Dotonbori
道顿崛

Yufuin Floral Village
汤布院花卉村

Yufuin Floral Village
汤布院花卉村

Kinrinko Lake
金麟湖

Kinrinko Lake
金麟湖

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ CITY LINE Meimon Taiyo Ferry  x1 Night
✓ Yukai Resort Ureshinokan or similar classes x1 Night
✓ Bientos Hotel or similar classes  x1 Night
✓ Washington Hotel Kansai or similar classes x1 Night

✓4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:
★ Japanese BBQ Buffet
★ Unagi Set
★ Japanese Set 



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 大阪城 （外观）- 是大阪的象征，包含了十三处被日本政府立为重要
文化遗产的建筑。

 道顿崛 - 是日本大阪市中心的一个繁华区域，也是旅游和购物的主要目
的地之一。

 心斋桥 - 繁华的购物街，遍布有趣的商店和餐馆

大阪

 柳川游船 - 是位于日本福岡县柳川市的一项传统的河川游船服务。柳川
市以其古老的运河网络和浪漫的水乡风情而闻名，吸引了许多游客来此
体验悠闲的河船之旅。

 祐德稻荷神社 - 建于西元1687年，和伏见道荷、笠间道荷并称日本三大
稻荷神社。本殿倚石璧山而立，在山脚的广阔腹地内，坐落着楼门、神
乐殿、神殿、拜殿等主要建筑皆采用总漆涂。由于这般风格和壮观形象
，人们又称之［镇西日光］。另外，外苑东山公园是知名的杜鹃花名胜
。

佐贺

 汤布院花卉村 -  是一个迷你主题公园，再现了“英格兰”科茨沃尔德
地区的城市景观，这里也被用作“哈利波特”的拍摄地。英式花园式的
设施每个季节都开满了五颜六色的美丽花朵，带来新的乐趣和治愈，与
传统的“汤布院”形象略有不同。

 金麟湖 - 有温泉汇流而成的金麟湖，即使是严冬季节，湖水也热气腾腾
，是盆地中晨雾的来源 ，是汤布院最著名的湖泊。

 别府海地狱 - 是日本别府市著名的地狱温泉之一，位于大分县别府市。
这里是别府八湾地狱温泉之一，以其独特的地质景观和温泉特征而闻名
。凉爽的艳蓝色池塘，里面竟然是98度的热水，在100度左右的喷气、
热泥、热水、喷出的“地狱”中，凉爽的蓝色和热气形成激烈反差。

别府

 京都清水寺 - 历史悠久的寺庙，整座建筑完全不用铁打钉琐。沿途坡道
两旁是日式古老建筑及商店，摆满了各种各式的日本手工艺品，陶瓷，
日本娃娃等，不胜枚举。

 岚山风景区 - 是京都市内一个备受游客喜爱的旅游目的地，以其自然风
光、丰富的历史文化和宁静的氛围，为游客提供了一个难忘而丰富的旅
行体验。

京都

第二天 抵达大阪 A 北九州 (机上用餐/-/晚)

 大阪城（外观）
 道顿崛
 心斋桥
 大阪南港  **乘搭渡轮前往北九州**

第三天 北九州 b 别府 b 佐贺 (早/午/晚)

** 抵达新门司港 **
 别府海地狱
 汤布院-金鳞湖
 汤布院花卉村

第四天 佐贺 (早/午/晚)

 祐德稻荷神社
 品尝日本清酒
 柳川游船

第五天 佐贺 r 京都 b 大阪 (早/午/-)

** 新干线体验（博多站   京都站）**
 岚山风景区
 京都清水寺
 临空Premium Outlets

第六天 大阪 a 回程 (早/机上用餐)

第一天 启程 a 大阪

Osaka Castle (Photo Stop)
大阪城 （外观）

Osaka Castle (Photo Stop)
大阪城 （外观）

Shinsaibashi
心斋桥

Shinsaibashi
心斋桥

Arashiyama
岚山风景区

Arashiyama
岚山风景区

✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 3 晚餐

风味餐：
★ 日式烤肉放题
★ 鳗鱼套餐
★ 日式套餐

酒店住宿（4晚）
✓ CITY LINE名门大洋渡轮   x 1 晚
✓ 嬉野温泉馆或同级   x 1 晚
✓ 比恩托斯酒店或同级   x 1 晚
✓ 关西华盛顿酒店或同级   x 1 晚



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 日本 JAPAN 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Japan   : +81

日本   : +81                     

Japan - 1 hour ahead of Malaysia

日本标准时差快马来西亚时间1小时

100 JPY = MYR 3.30

100 日元 = 马币 3.30

Voltage - almost always 100 V

电压 - 100伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

Japanese Yen  -  JPY

日元 - JPY

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡在日本都能通行
* Credit card are used widely in Japan

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
20℃ - 6℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
28℃ - 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
13℃ - 3℃

A330


